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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Benkő Tibor, honvédelmi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen eredményei vannak az online toborzásnak? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A toborzás igen sarkalatos pontja minden hadseregnek. A Honvédség pár napja jelentette be, hogy 
elindul az online toborzás, ezzel is bővítve az elérni kívánt leendő munkavállalókat, elsősorban a 
fiatalokat.

Mindezekre tekintettel az alábbi kérdésre várom a Tisztelt Miniszter Úr érdemi válaszát:

Milyen elvárásai vannak a Honvédségnek rövid-, illetve hosszútávon a toborzás online térbe 
való kiterjesztéséről? 

Előreláthatólag hány fővel fog kiegészülni a Honvédség személyi állománya, akik az online 
toborzás keretein belül lettek katonák? 

Az újonnan bejelentett Kiberműveleti Központ tervez-e magáncégeket is bevonni az aktív 
kibervédelem fejlesztésébe, illetve üzembe tartásába? 

Tervezi-e ellátni kibervédellemmel a Honvédség ezen új online toborzási felületet? 

Ezen online toborzási felület működtetésében hányan vesznek részt a Honvédség személyi 
állományából, illetve hány polgári személy vesz részt ebben a projektben? 

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2020. december 14.

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György
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